

PROTOKOLL RY 12/2020

Datum: 2020-08-31

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

-
- § 177 **Mötets öppnande**
 - § 178 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 179 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 180 **Pågående ärenden**
 - § 181 **Ekonomi**
 - § 182 **Landslag**
 - § 183 **SM**
 - § 184 **Däck**
 - § 185 **Teknik**
 - § 186 **Dispenser**
 - § 187 **Öppet Rallyforum**
 - § 188 **SGA**
 - § 189 **Rallyregler**
 - § 190 **Övriga frågor**
 - § 191 **Nästa möte**
 - § 192 **Mötets avslutande**

-
- § 177 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 178 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 179 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 180 Pågående ärenden

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil.
- Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen ligger hos Tekniska Kommittén.
- Vad som gäller vid inställd tävling pga Force Majeure är under utredning och en regelöversyn kommer att ske.

§ 181 Ekonomi

- Utskickat RR för juli 2020.

§ 182 Landslag

- Inget nytt.

§ 183 SM

- RU inväntar Domarrapport och Teknikerrapport från Hässleholm. Vi har tagit del av mejl från säkerhetschefen.
- ESR har beslutat att göra tävlingen publikfri. RU ger dispens för den officiella anslagstavlan och hanteringen av tidkort. RU har tagit del av och återkopplat på startordningen.
- Sandviken kör också publikfritt.
- Diskussioner med SRM om SM-regler fortgår alltjämt.
- Fråga har kommit om nya Rally4 och i vilken klass de ska tävla 2021. DL utreder tillsammans med HA och AR.
- SM-kalendern stämmer inte överens med Lots, SRM kollar upp det.

§ 184 Däck

- RU har fått fråga om däcktest som vi har besvarat.
- RU planerar att ha däcksmöte inför 2021 med däckleverantörer i samband med ESR.

§ 185 Teknik

- TK har tagit fram förslag på nya Tekniska kontrollanter till SM-deltävlingar som överlämnats till SRM.
- Ett VO finns i handling NAT-007 om Corollors sätesresare. Bör kanske kunna tillämpas på andra bilar. SO skriver förslag.
- Diskussion om reservhjulskalor i Corolla.
- TK ger förslag på minikrav vid efterkontroll, som skall skrivas in i SM-reglerna.
- Ärende om bakskrävar till Volvo 244 tas upp på TK's nästa möte.

§ 186 Dispenser

- Dispens godkännes till ESR för digitala officiella anslagstavlan och tidkort. JR svarar och kommer att skapa ett OM om detta.

§ 187 Öppet Rallyforum

- Inget nytt.

§ 188 SGA

- Efter positivt besked från SBF planerar RU att preliminärt genomföra en fysisk SGA-träff den 28-29/11.

§ 189 Rallyregler

- Ärende om giltighetstid för Rallykurs/Utbildningsintyg bordlades.
- Ny uppklassningsblankett finns på hemsidan.
- DL arbetar fram ett förslag till en "covid-19 mall" för arrangörer, vad de ska tänka på vid t.ex startplatser, serviceplatser.
- Diskuterades att skriva in digitala funktioner i vårt regelverk.
- Fastställandet av version 2 av RY-T 7D Tekniska Regler Gr.F.
- RU har tagit del av att Regelkommittén vill ha in revidering av sportgrensregler till den 15/10. Vi ställer oss ytterst tveksamma till att vi hinner.

§ 190 Övriga frågor

- JR lämnade rapport om Nordiskt Mästerskap, där alla länder förutom Norge är positiva.
- UW rapporterar att en delegation från SBF har besökt Östersund, Luleå/Kalix/Boden för att bilda sig en uppfattning vid en eventuell flytt av Swedish Rally.

§ 191 Nästa möte

- Nästa möte 21/9 kl. 20.00.

§ 192 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh